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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-VUIT DE
MARÇ DEL DOS MIL ONZE

A la vila de Roses  (Girona), el vint-i-vuit  de març de dos mil onze.

Quan són les 20,02  hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
de la senyora Magda CASAMITJANA i AGUILÀ,  alcaldessa presidenta  de  la  Corporació,
el ple de l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria
que s’ha repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:

Sr. Agustí Donat i Romañach Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel  Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sr. Antoni Rodríguez López Tercer tinent d’alcalde
Sr. Angel Tarrero Gonzalez Quart tinent d’alcalde
Sr. Francisco Martínez Pérez Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Carles Ferrer i Casademont Regidor
Sra. Francisca Martín Mendoza Regidora
Sr. Joan Esteve Danés Soler Regidor
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Regidor
Sra. Montserrat Mindan i Cortada Regidora
Sra. Irene Buhler i Wyss Regidora
Sr. Francesc Sastre Sánchez Regidor
Sra. Montserrat Sastre Gotanegra Regidora
Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor

Són absents havent excusat la seva absència:
Sr. Gaspar Gallego González Regidor

Abandona la sessió
Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor, un cop acabat el punt 2 de
l’ordre del dia, quan són les 20:14 hores.

S’incorporen a la sessió:
Sr. Pere Juanola i González Regidor, en el punt número 8 de la
sessió, quan són les 20:19 hores.

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la Corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en administració general

Actua de secretari Fco. Luís MUÑOZ CAMEO, secretari general de la Corporació.

Un  cop  l'alcaldessa  ha obert l'acte, s'entra  a l'ordre del dia, es tracten els  afers  indicats i
es  prenen  els acords que  es detallen.
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01.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS:

- Sessió ordinària del 28.02.2011

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar l’acta
tal com ha estat redactada.

02.- RENUNCIA DEL SENYOR MARC DANÉS I ZURDO AL CÀRREC DE REGIDOR

La senyora Magda Casamitjana i Aguilà presenta al Ple el text del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expedient de renúncia del senyor Marc Danés i Zurdo al càrrec de
regidor i presa de possessió del següent candidat presentat a la llista d’Esquerra
Republicana de Catalunya-Acord Municipal, a les eleccions locals que van tenir lloc el dia 27
de maig de 2007.

Antecedents

1. El dia 16 de juny de 2007, el senyor Marc Danés i Zurdo va prendre possessió del càrrec
de regidor de la corporació  com a resultat de les eleccions locals que van tenir lloc el dia
27 de maig de 2007.

2. El dia 23 de març de 2011, amb RE número 4715/2011, el senyor Marc Danés i Zurdo,
regidor del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya (ERC), va presentar un
escrit al registre d’entrada de l’Ajuntament on manifestava la seva renúncia al càrrec de
regidor de l’Ajuntament de Roses.

Fonaments de dret

Primer.  Article 9.4. del Reial Decret 2568/1986 de 28 de novembre, que va aprovar el
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

Segon. Article 182 de la LOREG

A proposta de la senyora Magda Casamitjana i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la
corporació, es proposa al Ple l’adopció del següent

ACORD

1. Informar al Ple de la renúncia del senyor Marc Danés i Zurdo, regidor d’aquesta
corporació, càrrec que exerceix des que va prendre’n possessió el dia 16 de juny de
2007, data en què es va constituir la corporació municipal, i que produirà efectes
immediats, un cop presentat i deliberat aquest punt de l’ordre del dia.
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2. Acordar l’existència d’una vacant en la composició de la Corporació Municipal que
correspon a la candidatura presentada a la llista d’Esquerra Republicana de Catalunya-
Acord Municipal (Esquerra-AM) a les eleccions locals que van tenir lloc el passat 27 de
maig de 2007.

3. Sol·licitar a la Junta Electoral Central que expedeixi la credencial pertinent a favor del
següent candidat a la llista d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal
(Esquerra-AM)  per completar la composició municipal.- Exp. Núm. 1439 /2011

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA

Sr. Marc Danés. –  Fa ús de la paraula i s’adreça als presents manifestant que no cal que
expliqui gaire coses, perquè tots sabien que això acabaria succeint. Avui el senyor Marc
Danés posa punt i final al sis anys que ha estat regidor a l’Ajuntament.

En un primer moment pot semblar un dia trist, però, per a ell, són unes setmanes força
agradables, perquè el que pretenia quan va entrar a l’Ajuntament era, d’alguna manera,
treballar per al poble de Roses amb esperit de lleialtat i sobretot sempre de manera positiva
intentant ajudar no només des de l’oposició, sinó intentant sempre ajudar als diferents
equips de govern que ha tingut a davant seu per tirar endavant el poble de Roses.

Creu que aquests dies pel que està veient i rebent, per part de la gent de Roses, són
mostres de gratitud i d’estima i passa a dir que també és un dia agradable, tot i deixar el
càrrec de regidor uns mesos abans del què hauria de ser, se sent content.

Diu que plega per diferents motius, alguns d’ells és perquè en aquests moments no se sent
a gust representant Esquerra Republicana de Catalunya. Va entrar en un partit on creu que
eren hereus de les tesis i del saber fer d’antics presidents: d’En Macià, d’En Companys, de
l’Irla i creu que en aquests, com que Esquerra Republicana ha perdut el rumb, ha perdut
aquests ideals republicans i aquests ideals de lleialtat, no se sent a gust en aquest partit i
una part d’aquesta renuncia va per aquesta incomoditat.

Explica aquesta incomoditat, perquè entén que per treballar pel bé d’un municipi i pel bé
d’un país, primer de tot s’ha de ser lleial a les persones que formen els equips de treball i,
per tant, entén que almenys des d’aquest partit no s’ha estat lleial ni a la seva persona ni a
molts dels que estan treballant en els municipis, per tirar endavant els municipis, que en
definitiva també és intentar millorar poc a poc el nostre país.

Evidentment que no li agradaria marxar sense fer uns agraïments. Primer de tot, recordar a
l’anterior regidor d’Esquerra que formava part del Ple, senyor Ramon Pujol que ha estat la
persona que li ha ensenyat una mica el camí de l’honradesa i la bona dedicació a la feina
política i que creu honestament que, en tot el que ha pogut, ell també ha intentat fer-ho així.

També vol agrair a tots els regidors que ara estan i que abans l’han acompanyat en el ple,
perquè de tots ha pogut aprendre algunes coses. Ha après el que s’ha de fer, el que no s’ha
de fer, però en línies generals ha après molt de tots i cadascun dels regidors presents.
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També vol dir que entén i ha quedat constància que les seves crítiques sempre han estat,
tant en aquest govern actual com a la legislatura passada, atacs cap al càrrec i la manera de
gestionar el municipi. Mai ha volgut ni ha tingut la voluntat que fossin atacs personals.

Vol deixar clar que sempre ha criticat, d’alguna manera, la feina ben feta o no tan ben feta,
però mai ha volgut entrar en desqualificacions personals.

Els desitja molta sort a les seves respectives vides professionals i personals. No vol marxar
sense deixar de fer un agraïment a algunes persones que formen part de tot aquest
espectacle que és la política, que són els companys periodistes que els han donat molt de
suport i amb els quals s’ha sentit sempre molt ben acompanyat i molt ben recolzat. Fa
esment d’alguns noms: Marga; Carme; la Berta; en el seu dia,  la Mar Vicente; tots els
companys de televisió de Roses i altres companys que ara no el segueixen en el dia a dia,
com eren En Marc Bataller o en Robert Carmona.  Tots ells són gent que per sort al llarg del
temps, ha tingut una gran amistat.

Vol agrair tot el que ha pogut rebre de  tota la gent que l’ha envoltat políticament i només vol
dir-los que està a la disposició de tots, perquè qualsevol cosa que sigui millorar el seu
municipi i tirar endavant coses per al poble de Roses, sempre el tindran al seu costat.

Un cop acabat això, tal com ho ha comentat amb els tècnics, abandonarà el ple, perquè creu
que amb aquest punt i havent aprovat les actes, ja toca posar punt i final en aquesta petita
trajectòria.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Abans de tot, excusa l’absència del senyor Pere Juanola que està
venint de Barcelona. L’alcaldessa informa que el senyor Gaspar Gallego també ve de
Barcelona. El senyor Pàramo afegeix  que podrien venir plegats.

S’adreça al senyor Marc Danés en nom dels companys i de les companyes i vol dir una cosa
molt breu: “Ens sentim orgullosos d’haver compartit consistoris amb tu. La teva coherència,
la teva honestedat i la teva lleialtat cap als teus principis i cap al poble de Roses t’honoren i
te’n donem les gràcies”. Acaba afegint que per molts anys.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Antoni Rodríguez.- De part del Grup Municipal Socialista agraeix tot el temps que ha
dedicat a aquesta tasca. Malgrat les diferències polítiques, agraeix i és de lloar la seva
coherència en les seves conviccions. Considera un element fonamental en política que algú
pugui plegar quan ho cregui convenient. Per finalitzar, li desitja que tingui un bon viatge cap
a Ithaca.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL GIR
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Sr. Agustí Donat.- Manifesta que pràcticament no coneixia el senyor Marc Danés. Una
vegada ja li va dir que era un bon orador i fins i tot li va dir que hauria d’estar al Parlament
parlant. Recorda que el senyor Marc Danés li va respondre: “Doncs digues-li a fulanito”.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Manifesta que només té bones paraules per a ell. Com ha dit el senyor
Agustí Donat, el considera també un bon orador, un bon polític, persona respectuosa, jove
emprenedor i el que més li ha agradat és que ha defensat sempre la seva ideologia
partidista d'Esquerra Republicana, que vulgui o no, no tots els polítics que defensen unes
sigles ho fan.

Es veu una mica en el mirall, perquè com diu el senyor Escobar, ell  mateix i personalment,
sap que és difícil defensar unes sigles d’un partit quan la  ideologia personal està per sobre
de tot.

Desitja molta sort al senyor Marc Danés, en el seu futur professional  i familiar, perquè això
de la política ho deixa ara, però qui sap si demà es tornaran a veure.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’INICIATIVA PER CATALUNYA-VERDS

Sr. Esteve Danés.- Diu que el té de veí, assegut en el Ple. Explica que aquesta legislatura
va canviar la trajectòria, El regidor d’Esquerra era el farolillo rojo. Diu que, de vegades, s’ha
sentit mal interpretat, per algunes declaracions que ha fet als mitjans de comunicació i ell
sap que, de vegades, ha insinuat coses de pactes. El regidor d’Iniciativa li pot assegurar que
no ha estat així, però cadascú té la seva opinió i ell mateix també té la seva opinió respecte
al senyor Marc Danés,  la seva trajectòria i la seva manera de fer.

Pensa que ells dos no s’han barallat mai. No han tingut mai cap problema, són veïns i
encara ho són. Si hagués estat al lloc del senyor Marc Danés, potser hauria continuat fins el
final, pel que queda. Si el senyor  Marc Danés ho ha decidit, és la seva voluntat, ho ha
decidit i,  com ha explicat, hi ha una sèrie de circumstàncies amb el seu partit i és quelcom
en  el que no vol entrar.

El senyor Joan Esteve Danés vol que quedi clar que no li guarda cap rancúnia. Repeteix que
han estat veïns, però no han tingut massa contacte directe, tot i que gairebé es toquen
espatlla amb espatlla.

Li desitja molta sort en el camp professional i familiar. Considera que, per l’edat gairebé
podria ser el pare del senyor Marc Danés i creu que sap que, en el fons, l’aprecia, perquè és
un bon xicot. Li desitja novament molta sort de tot cor.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.-  Reconeix al senyor Marc Danés que és veritat que han tingut diferències i són
diferències ideològiques, per descomptat, tot i que moltes vegades no ha entès el
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posicionament del senyor Marc Danés, així com l’altra gent l’ha pogut entendre. No ha entès
perquè governant junts, aquesta falera de dir que una part del govern no ho feia bé.

L’altre dia pensava per què no s’entenia bé amb el senyor Marc Danés i el mateix regidor li
va respondre que el motiu és que són del mateix signe. L’alcaldessa li va respondre que ara
entenia perquè no s’entenen. Diu que podria ser això i espera i desitja que només sigui això.

En primer lloc, vol agrair-li tots els anys que s’ha dedicat al poble de Roses,  la veritat és que
s’hi  sent molt bé, la gent el coneix, el respecta i ha participat a moltíssimes, no sap quantes
associacions i, per tant, tothom el coneix i tenen un referent de la persona que ha estat,
sobretot de la persona que és, abans de polític.

Espera i desitja que amb les seves dues nenes i amb la seva dóna tirin endavant com
sempre, que tinguin molt bona salut i espera i desitja que aquests dies agradables que ha
passat aquesta darrera setmana, ho siguin per sempre més.

L’alcaldessa dóna les gràcies al senyor Marc Danés per treballar per al municipi amb
aquesta lleialtat i li dóna les gràcies per la seva ajuda que moltes vegades no ha estat ben
entesa i, per tant, aquí ho diu.

També li dóna les gràcies pels atacs no personals i per alguna vegada que hi ha hagut
alguna qüestió molt personal, perquè ha estat l’únic regidor de l’oposició que l’ha trucat i, per
tant, li diu que moltíssimes gràcies per pensar que, de vegades, ella també és persona.

Espera i desitja que es tornin a trobar per aquesta vida compartint alguna cosa que vagi bé
per a Roses.

El senyor Agustí Donat demana un aplaudiment per al senyor Marc Danés que s’aixeca de
la taula de plens.

El Ple en queda informat.

Tot seguit el senyor Marc Danés abandona el Ple quan són les 20:12 hores

03.- PROPOSTA RELATIVA A INFORMAR DE L’EXPEDIENT DE BONIFICACIONS
D’ICIO I TAXES URBANÍSTIQUES DURANT L’EXERCICI 2010.

El senyor Manel Escobar, com a responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Antecedents

1. Ordenança fiscal núm. 5 reguladora de l’impost sobre construccions, instal.lacions i
obres 2010, on el seu article 4 estableix que es donarà, anualment, compte al Ple de la
corporació  de les concessions de bonificacions.
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2. Article 5.E de l’ordenança fiscal núm. 9 reguladora de la taxa per a la realització
d’activitats administratives de competència local, segons la qual s’estableix una
bonifiació del 90% en el pagament de les taxes establertes per l’expedició de llicència
urbanística en les construccions, instal.lacions o obres en els mateixos supòsits de
l’article 4 de l’ordenança fiscal núm. 5

3. Llistat d’autoliquidacions i liquidacions  expedides durant l’exercici 2010 en concepte de
llicències urbanístiques, amb bonificacions aplicades a l’ICIO i a les taxes urbanístiques
per obres consistents en:

 Arranjament de façanes
 Reparació d’immobles amb patologies estructurals
 Construccions i manteniment de centres escolars,
 Instal.lacions d’ascensors en immobles de 20 anys o més,
 Eliminació de barreres arquitectòniques ,

que va de la auto/liquidació URBA-2010-11 fins a URBA-2010-809.

4. El dia 22 de març de 2011 la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable en
relació a aquest afer.

Fonaments de dret

Primer.- Ordenança fiscal núm. 5 reguladora de l’impost sobre construccions, instal.lacions i
obres 2010
Segon.- l’ordenança fiscal núm. 9 reguladora de la taxa per a la realització d’activitats
administratives de competència local 2010

A proposta del segon tinent d’alcalde, regidor de l’àrea de serveis econòmics, Sr. Manuel
José Escobar Yegua, i amb informe favorable de la Unitat de Gestió Tributària, s’adopta el
següent,

ACORD:

1. Informar al Ple de les bonificacions d’ICIO aplicades durant l’exercici 2010, d’acord amb
el llistat adjunt que va de la auto/liquidació URBA-2010-11 fins a auto/liquidació URBA-
2010-809.

El Ple en queda informat.

04.-  DONACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE LLAGOSTERA, REPRESENTAT PEL SENYOR
JOSEP ALIU MUNDET, REGIDOR DE CULTURA, DE DOS PROGRAMES DE FESTA
MAJOR DELS ANYS 1952 (2 EXEMPLARS) I 1954 (1 EXEMPLAR), PER A LA SEVA
INCORPORACIÓ A L’ARXIU MUNICIPAL

La senyora  Magda Casamitjana i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la corporació, llegeix la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:
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Identificació de l’expedient

Proposta referent a la donació de l’Ajuntament de Llagostera, representat pel senyor Josep
Aliu Mundet, regidor de Cultura, de dos programes de Festa Major dels anys 1952 (2
exemplars) i 1954 (1 exemplar), per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

Antecedents

1. En data 13 de juliol de 2009, RE 10827/09, l’Ajuntament de Llagostera, representat pel
senyor Josep Aliu Mundet, regidor de Cultura, proposa la donació a l’Ajuntament de
Roses de dos programes de Festa Major dels anys 1952 (2 exemplars) i 1954 (1
exemplar), per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

2. La donació és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona disposa gratuïtament
d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de l’actual Codi Civil), essent,
per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació expressa de la voluntat
d’acceptar de la persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la donació.

3. En data 9 de març de 2011, l’arxiver municipal ha emès un informe favorable en relació
amb aquest assumpte.

4. En data 23 de març de 2011, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable en
relació a aquesta proposta.

Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
matèria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.

A proposta del senyor Agustí Donat i Romañach, regidor de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses s’adopta el següent

ACORD:

1. Acceptar la donació de l’Ajuntament de Llagostera, representat pel senyor Josep Aliu
Mundet, regidor de Cultura, atès que el seu caràcter gratuït no comporta l’assumpció de
cap tipus de càrrega o gravamen, més enllà de les necessàries destinacions
pressupostàries que seran imprescindibles per garantir la conservació, el tractament
tècnic i les polítiques de difusió de la documentació donada, i atesa la importància
patrimonial que incorpora la documentació donada.
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2. Facultar a l’Alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de
donació corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la qual
s’accepta explícitament l’esmentada donació.

3. Expresar l’agraïment a l’Ajuntament de Llagostera, representat pel senyor Josep Aliu
Mundet, regidor de Cultura, per l’acte de liberalitat i de servei cultural i social que ha
realitzat envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la importància que accions com
aquesta esdevinguin un costum usual que enriqueixin el patrimoni històric del nostre
poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.
Expedient número: 3524/2009

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- DONACIÓ DEL SENYOR ALAIN BIROUSTE, DE LA COL·LECCIÓ DE
FOTOGRAFIES DE BENET FONOLLERAS BRUNET, PER A LA SEVA INCORPORACIÓ
A L’ARXIU MUNICIPAL.

La senyora  Magda Casamitjana i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la corporació, llegeix la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a la donació del senyor Alain Birouste, de la col·lecció de fotografies de
Benet Fonolleras Brunet, per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

Antecedents

1. En data 12 de novembre de 2010, RE 18312/10, el senyor Alain Birouste proposa la
donació a l’Ajuntament de Roses de la col·lecció de fotografies realitzades pel seu avi,
senyor Benet Fonolleras Brunet que, segons l’inventari preliminar inclòs a l’expedient,
està composta per 289 documents fotogràfics, dels quals 165 són negatius en diversos
suports i 124 positius sobre paper, per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

2. La donació és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona disposa gratuïtament
d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de l’actual Codi Civil), essent,
per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació expressa de la voluntat de la
persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la donació.

3. En data 9 de març de 2011, l’arxiver municipal ha emès un informe favorable en relació
amb aquest assumpte.

4. En data 23 de març de 2011, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable en
relació a aquesta proposta.
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Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
màteria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.

A proposta del senyor Agustí Donat i Romañach, regidor de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses s’adopta el següent

ACORD:

1. Acceptar la donació del senyor Alain Birouste, atès que el seu caràcter gratuït no
comporta l’assumpció de cap tipus de càrrega o gravamen, més enllà de les necessàries
destinacions pressupostàries que seran imprescindibles per garantir la conservació, el
tractament tècnic i les polítiques de difusió de la documentació donada, i atesa la
importància patrimonial que incorpora la documentació donada.

2. Facultar a l’Alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de
donació corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la qual
s’accepta explícitament l’esmentada donació.

3. Expresar l’agraïment al senyor Alain Birouste, per l’acte de liberalitat i de servei cultural i
social que ha realitzat envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la importància que
accions com aquesta esdevinguin un costum usual que enriqueixin el patrimoni
documental històric del nostre poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.
Expedient número : 4332/2010

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldia.- Explica que dies enrera el senyor Francesc Sastre li va demanar què era i
l’alcaldessa li va explicar que són plaques de vidre, fotos que encara estan en plaques de
vidre. El valor sentimental és molt i molt gran i, per tant, el tindrem. Moltes fotos, la gran
majoria són de Roses, tot i que hi ha altres espais de la Costa Brava.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Diu que el senyor Benet Fonolleras és el proveïdor més important de
postals de principis de segle passat. Per tant, com a rosincs, i fins i tot per al món de la
fotografia tenen un valor incalculable.
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El senyor Pàramo diu que faria un prec i ha de confessar que l’ha improvisat ara mateix. Té
entès que el panteó que hi ha abans d’arribar a la capella del cementiri és d’aquesta família i
el veu molt abandonat. Com a acte de compensació, tot i que no és la paraula, valdria la
pena esbrinar si això que sospita és cert i si fos cert fer-hi alguna cosa, de manera que allà
hi hagués una placa en agraïment per l’acte d’aquest seu descendent i arranjar una mica
aquell entorn que té, que té una tanca de ferro que s’ha fet malbé amb el temps i tot això. És
una cosa que proposa i si a la senyora alcaldessa i a la resta del consistori li sembla bé que
es tirés endavant.

Considera que aquest seria un acte de reconeixement amb una persona que ha estat
important, perquè ens ha llegat les imatges de Roses, d’inicis del segle XX.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que ho miraran, que es posaran en contacte, perquè sembla ser que són
fotografies realitzades per l’avi de l’Alan Birouste i, per tant, ens posarem en contacte amb el
nét per preguntar-li  si d’alguna manera ho podem fer, ho podem arranjar i, a més fer
l’agraïment amb la placa.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.-  DONACIÓ DEL SENYOR JAUME SANTALÓ PEIX A L’AJUNTAMENT DE ROSES
DE 6 CARTES MANUSCRITES RELACIONADES AMB EL COMERÇ DE FIGUERES I
BARCELONA A TRAVÉS DEL PORT DE ROSES, PER A LA SEVA INCORPORACIÓ A
L’ARXIU MUNICIPAL

La senyora  Magda Casamitjana i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la corporació, llegeix la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a la donació del senyor Jaume Santaló Peix a l’Ajuntament de Roses de 6
cartes manuscrites relacionades amb el comerç de Figueres i Barcelona a través del Port de
Roses, per a la seva incorporació a l’Arxiu municipal.

Antecedents

1. En data 13 de maig de 2009, RE 7117/09, el senyor Jaume Santaló Peix proposa la
donació a l’Ajuntament de Roses de 6 cartes manuscrites relacionades amb el comerç
de Figueres i Barcelona a través del Port de Roses, per a la seva incorporació a l’Arxiu
Municipal.
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2. La donació és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona disposa gratuïtament
d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de l’actual Codi Civil), essent,
per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació expressa de la voluntat
d’acceptar de la persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la donació.

3. En data 9 de març de 2011, l’arxiver municipal ha emès un informe favorable en relació
amb aquest assumpte.

4. En data 23 de març de 2011, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable en
relació a aquesta proposta.

Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
matèria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.

A proposta del senyor Agustí Donat i Romañach, regidor de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses s’adopta el següent

ACORD:

1. Acceptar la donació del senyor Jaume Santaló Peix atès que el seu caràcter gratuït no
comporta l’assumpció de cap tipus de càrrega o gravamen, més enllà de les necessàries
destinacions pressupostàries que seran imprescindibles per garantir la conservació, el
tractament tècnic i les polítiques de difusió de la documentació donada, i atesa la
importància patrimonial que incorpora la documentació donada.

2. Facultar a l’Alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de
donació corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la qual
s’accepta explícitament l’esmentada donació.

3. Expressar l’agraïment al senyor Jaume Santaló Peix, per l’acte de liberalitat i de servei
cultural i social que ha realitzat envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la
importància que accions com aquesta esdevinguin un costum usual que enriqueixin el
patrimoni històric del nostre poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.
Exp. 2343/2009

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.
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07.-  DONACIÓ EFECTUADA PEL SENYOR JOSEP FALGARONA CANADELL I PER LA
SENYORA MERCEDES JUVÉ ACERO A L’AJUNTAMENT DE ROSES, DE 111 POSTALS
FOTOGRÀFIQUES DE ROSES,  PER A LA SEVA INCORPORACIÓ A L’ARXIU
MUNICIPAL

La senyora  Magda Casamitjana i Aguilà, alcaldessa-presidenta de la corporació, llegeix la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta referent a la donació efectuada pel senyor Josep Falgarona Canadell i per la
senyora Mercedes Juvé Acero a l’Ajuntament de Roses, de 111 postals fotogràfiques de
Roses,  per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

Antecedents

1. En data 27 de juliol de 2005, el senyor Josep Falgarona i Canadell efectuà una primera
donació de 61 postals fotogràfiques, datables entre ca. 1950 i ca. 1984. Aquesta primera
donació és completada, posteriorment, en data 19 d’agost de 2009, RE 12999/09, per la
senyora Mercedes Juvé Acero, vídua del pianista i compositor Josep Falgarona i
Canadell, amb la proposta de donació a l’Ajuntament de Roses de 50 postals més de
Roses, emmarcades en quatre marcs amb 11,11,11, i 12 postals respectivament i un
marc amb 5 postals, per a la seva incorporació a l’Arxiu Municipal.

2. La donació és un acte de liberalitat en virtut del qual una persona disposa gratuïtament
d’una cosa en favor d’una altra, que l’accepta (article 618 de l’actual Codi Civil), essent,
per tant, imprescindible que es produeixi una manifestació expressa de la voluntat de la
persona jurídica que ha de rebre l’objecte de la donació.

3. En data 9 de març de 2011, l’arxiver municipal ha emès un informe favorable en relació
amb aquest assumpte.

4. En data 23 de març de 2011, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable en
relació a aquesta proposta.

Fonaments de dret

Primer.  Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases de règim local.
Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya.
Tercer. Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de Patrimoni dels
ens locals.
Quart. Real decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de
Propietat intel·lectual, regularitzant i armonitzant les disposicions legals vigents sobre la
màteria.
Cinquè. Llei 10/2001, de 13 de juliol, d’arxius i documents.
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A proposta del senyor Agustí Donat i Romañach, regidor de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses s’adopta el següent

ACORD:

1. Acceptar la donació del senyor Josep Falgarona Canadell i de la senyora Mercedes Juvé
Acero, atès que el seu caràcter gratuït no comporta l’assumpció de cap tipus de càrrega
o gravamen, més enllà de les necessàries destinacions pressupostàries que seran
imprescindibles per garantir la conservació, el tractament tècnic i les polítiques de difusió
de la documentació donada, i atesa la importància patrimonial que incorpora la
documentació donada.

2. Facultar a l’Alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Roses perquè signi l’acta de
donació corresponent, amb les clàusules i condicions que s’hi refereixen, per la qual
s’accepta explícitament l’esmentada donació.

3. Expresar l’agraïment a la senyora Mercedes Juvé Acero, per l’acte de liberalitat i de
servei cultural i social que ha realitzat, tant ella com el seu difunt espòs, senyor Josep
Falgarona Canadell, envers la Vila de Roses, manifestant, alhora, la importància que
accions com aquesta endevinguin un costum usual que enriqueixin el patrimoni
documental històric del nostre poble.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a la interessada per al seu coneixement i efectes.
Expedient número: 3522/2009

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada.

08.- EXPEDIENT INICIAT PEL SENYOR PEDRO DE LA VIESCA ON MANIFESTA LA
SEVA VOLUNTAT DE CEDIR A FAVOR DE L’AJUNTAMENT UNES PLACES
D’APARCAMENT SITUADES A L’AV. PORT CANIGÓ, 3, 1BX 1.

El senyor Pere Juanola s’incorpora a la sessió en aquest punt de l’ordre del dia quan són les
20:19 hores.

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expedient iniciat pel senyor Pedro de la Viesca manifestant la seva
voluntat de cedir a favor de l’Ajuntament de Roses unes places d’aparcament situades a
l’avinguda Port Canigó, 3, 1 bx 1 i referenciades cadastralment amb el número
1698005EG1719N0001ZK.

Antecedents
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1. Mitjançant auto de 14.10.1994, del Jutjat de primera instància número 1 de Figueres va
adjudicar al Sr. Pedro de la Viesca Espinosa de los Monteros la finca registral número
26999 del Registre de la Propietat número 1 de Roses.

Aquesta finca té la següent descripció:

URBANA: ENTIDAD UNO.- Porción de terreno destinada a aparcamientos escubierto de
vehículos, señalada con los números treinta y cuatro, trenta y  cinco trenta y seis y trenta
y siete, de la Fase I del Conjunto inmobiliario “EBRE”, en la parcela CA-CINCUENTA-C,
de la urbanización Santa Margarita. Tiene una superfície de 36m2. Linda: Norte, lo que
será zona de aparcamiento descubierto integrada a la Fase II; Sur y Este, zona común; y
Oeste, vial privada. CUOTA de participación en la Comunidad General: DOCE
centésimas por ciento.

2. En data 21 de desembre de 2010 (RE20416/28.12.2010) el senyor Pedro de la Viesca
Espinosa de los Monteros presenta una instància a l’Ajuntament i sol·licita que li sigui
retornat l’import dels IBI pagats des de l’any 2003 per la finca cadastral número 1698005
corresponent a un aparcament que “sembla que no existeix”, i que se l’informi sobre la
manera de realitzar la cessió a favor de l’Ajuntament d’aquesta finca.

3. En data 31 de gener de 2011 la tècnica d’administració general de la unitat de Serveis
Jurídics emet un informe en relació amb aquest assumpte, i entre d’altres aspectes
conclou que, en relació a la devolució de l’IBI corresponent a la seva propietat, a dalt
detallada, serà el Departament de Gestió Tributària d’aquesta corporació qui tramitarà la
sol·licitud
Pel que fa a la cessió, prèviament s’haurà de comprovar si realment existeix o no
l’aparcament en qüestió, a fi d'acceptar o renunciar a l’esmentada cessió.

4. Consta a l’expedient l’informe emès per l’inspector municipal de l’àrea de Serveis
Territorials, de data 18 de febrer de 2011, en què conclou que les places d’aparcament,
tot i estar inscrites en el Registre de la Propietat de Roses, aquestes actualment no es
troben físicament com a zones d’aparcament dins l’actual parcel·la.

5. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 22
de març de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Decret 336/1988, de 17 doctubre, del Reglament de Patrimoni del Ens Locals.
- Article 32.2. No es pot renunciar a herències, llegats o donacions si no és per acord del

ple, amb el vot favorable de la majoria legal absoluta quan la quantia excedeixi el 10 %
dels recursos ordinaris del pressupost i amb la majoria legal simple en els altres
supòsits, amb l'expedient previ, i amb l'informe de l'interventor i del secretari, o dels
lletrats dels serveis jurídics de l'ens local, en el qual es demostri l'existència d'una causa
justificada. En tot cas, s'han de tenir en compte els requisits legals que s'exigeixen per
alienar els béns de què es tracti.
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A proposta del Sr. Agustí Donat Romañach, regidor de l'Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta el següent

ACORD

1. Renunciar a la donació oferta pel senyor Pedro de la Viesca Espinosa de los Monteros, a
tenor de l’article 32 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, corresponent a uns
presumptes aparcaments de la seva propietat, situats a l’avinguda Port Canigó, RC
1698005, ja que es tracta d’uns aparcaments que no existeixen com a tals, d’acord amb
el que s’exposa a l’informe de l’inspector municipal.

2. Notificar el present acord a l’interessat i comunicar-ho al Departament de Gestió
Tributària per al seu coneixement. Exp.779/11

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- El mateix que varen dir a la comissió informativa, si aquests
aparcaments generen rebut d’IBI i, per tant paguen contribució, deuen existir i si no
existeixen pregunta per què generen IBI. Anuncia que faran una abstenció, perquè hi ha una
certa incoherència o una incògnita que creuen que s’hauria d’esbrinar per  veure què passa i
si realment no existeix i tots aquests anys aquest senyor ha estat pagant l’IBI que se li torni i
si  existeix ens quedem els aparcaments si ens els donen i ens convenen.

Anuncia que faran abstenció.

RESPOSTA DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que a la comissió informativa varen explicar que no existeixen com a
tal, han parlat amb aquest senyor i aquest senyor ha de renunciar i després fer el que ha de
fer, però en aquest moment no poden acceptar una cosa que no està legalment constituïda i
que no saben exactament on està.

Li han demanat en aquest senyor que comenci a fer l’expedient per on creuen que toca. Ha
dit que sí, que efectivament ho farà així i després podrà reclamar tot allò que ha pagat quan
hi ha unes coses que no existeixen.

També va explicar a l’alcaldessa que ho va comprar a través d’una subhasta i que, per tant,
la cosa no és senzilla, però que l’hem tingut sempre informat i que de moment els tècnics els
diuen què han de fer, perquè aquest senyor pugui regularitzar la seva situació.

Tot seguit, es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodriguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra. Cap (0)
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Abstencions: Sis (6)  Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

09.- EXPEDIENT D’INVESTIGACIÓ DE LA TITULARITAT DEL REFUGI ANTIAERI  DE
ROSES I INCLUSIÓ D’AQUEST A L’INVENTARI DE BÉNS MUNICIPAL D’AQUESTA
CORPORACIÓ

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la investigació de la titularitat del Refugi Antiaeri de Roses i inclusió
d’aquest a l’Inventari de béns municipal d’aquesta corporació.

Antecedents

1. Mitjançant Decret d’alcaldia de data 16 de setembre de 2010 s’acordà incoar un
expedient d’investigació.

2. En data 7 d’octubre de 2010 s’obrí un període d’informació pública en el que no es van
presentar al·legacions i, posteriorment, un període de prova en el que es varen declarar
pertinents les proves que es consideraren oportunes, segons el Reial Decret 1372/1986,
de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament de Béns de les Entitats Locals.

3. Un cop transcorregut el període per a presentar proves s’ha posat de manifest
l’expedient durant un termini de deu dies als interessats que haguessin comparegut,
sense que s’hagin presentat al·legacions.

4. Consta a l’expedient l’informe jurídic de la tècnica d’administració general de Serveis
Jurídics de data 2 de març de 2011.

5. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 22
de març de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

− L’article 8 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la
Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.

− Els articles 134 i 135 del Decret 336/1988, de 17 d’octubre pel qual s’aprova el
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals.

− Els articles 4 i 68 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim
Local.
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− L’article 45 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, del Patrimoni de les Administracions
Públiques.

− Els articles 44 a 55 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual s’aprova el
Reglament de Béns de les Entitats Locals.

A proposta del senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta del següent

ACORD

1. Declarar que la titularitat del refugi antiaeri correspon a l’Ajuntament, en el seu recorregut
pel subsòl dels vials públics, el qual té la següent descripció:

“Urbana, porció de terreny, situat al terme municipal de Roses, destinada a refugi antiaeri
durant la Guerra Civil. Té una superfície total de 105,60 m2 (108,26 metres de llarg per
una amplada d’entre 0,95 i 1,00 metres), dels quals 61,3m2 se situen sota el carrer
Josep Sabater i 24,81 m2 sota el carrer Capità Ariza, i la resta sota les finques amb
referència cadastral 54925.01, 46922.25, 46922.24,46922.23 i 46921.17.”

2. Declarar que en  el tram que discorre pel subsòl de finques privades l’Ajuntament és
titular d’un dret de pas, el qual es podrà formalitzar amb els particulars en document
públic, si s’escau.

3. Procedir a la taxació de l’esmentat bé.

4. Reflectir en la rectificació anual del Llibre Inventari de Béns de la Corporació la inclusió
del refugi antiaeri descrit en els antecedents de l’Acord; i sol·licitar al Registre de la
Propietat que procedeixi a inscriure el bé mitjançant els corresponents assentaments o
anotacions registrals necessàries.

5. Comunicar aquest acord a la Delegació Territorial de la Direcció General del Patrimoni
del Ministeri d’Economia i Hisenda a Girona, al Departament de Cultura de la Generalitat
de Catalunya, per al seu coneixement.

6. Notificar el present acord als interessats que hagin comparegut al procediment.

7. Comunicar el present acord als departaments de Gestió Tributària, Intervenció, GIS,
Cultura i al departament tècnic de l’Àrea de Serveis Territorials per al seu coneixement i
als efectes oportuns.

8. Facultar expressament l’Alcaldessa, perquè subscrigui els documents que siguin
necessaris a l’efecte de l’execució dels precedents acords. Exp.2915/2010

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Demana que tiri endavant aquesta investigació, perquè lògicament és
un bé patrimonial per al poble de Roses i més per explicar fets tràgics de la història del
nostre poble.
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Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat presentada i s’eleva a acord plenari.

10.- EXPEDIENT D’EXPROPIACIÓ FORÇOSA D’UNA PORCIÓ DE LA FINCA SITUADA A
L’AV.RIERA DE LA CUANA, 31, PROPIETAT DEL SENYOR JAVIER SUBIRÀ,
AFECTADA PEL PROJECTE DE ROTONDA A LA CRUÏLLA DE LA GRAN VIA I L’AV. DE
LA CUANA

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació de l'expedient

Proposta del regidor de l’àrea de Serveis Generals, relativa a l’expedient d’expropiació
forçosa d’una porció de la finca situada a l’av. Riera de la Cuana, 31, propietat del senyor
Javier Subirà Marcò, afectada pel projecte de rotonda a la cruïlla de l’avinguda Pau Casals i
l’avinguda Riera de la Cuana.

Antecedents

1. Mitjançant acord de ple de data 26 d’octubre de 2010 es resolia declarar la necessitat
d’ocupació de la finca situada a l’Av. Riera de la Quana, 31 i aprovar la relació concreta i
individualitzada dels béns i drets afectats per l’expropiació.

Aquest acord fou notificat als interessats en data 9 de novembre de 2010, als efectes
que poguessin presentar al·legacions en el termini de 15 dies en relació a possibles
errors en la relació de béns i drets.  I fou publicat al BOP de Girona número 222, de 19
de novembre de 2010

2. Transcorregut el termini de quinze dies previstos per l'article 24 de la Llei d'Expropiació
Forçosa pel tràmit d’avinença, sense que els propietaris s'hagin personat davant
d'aquesta alcaldia, ni hagin presentat escrit proposant la seva oferta per a l'adquisició del
bé immoble, s’acorda l’obertura de la peça separada per Decret de data 12 de gener de
2011.

3. Mitjançant RE núm.1747/03.02.2011, l’interessat presenta escrit manifestant la seva
conformitat amb la valoració proposada per l’Ajuntament en relació al valor de la finca a
expropiar. No obstant, manifesta el seu desacord en la valoració del cost d’enderroc i
reposició de la finca, i manifesta que en cas contrari sigui el mateix Ajuntament qui se’n
faci càrrec i n’assumeixi el cost.

4. En data 16 de febrer de 2011 l’arquitecte municipal emet informe favorable en relació a
la proposta del sr. Subirà, en el sentit que sigui l’Ajuntament qui assumeixi el cost i
l’execució de les obres d’enderroc i reposició de la tanca, ja que aquestes obres es
troben pressupostades en el Projecte d’urbanització que es pretén executar. Per tant, la



104

valoració final és de 65.236,50€ per la finca, més 4.500€ del valor del cobert que s’ha
d’enderrocar.

5. En data 21 de febrer de 2011 la tècnica d’administració generals de Serveis Jurídics
emet un informe en relació amb aquest assumpte.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 22
de març de 2011, va dictaminar favorablement l´assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

L’article 24 de la LEF preveu que en qualsevol estat del procediment les parts podran
acordar l’adquisició de mutu acord.

Conforme a l’article 8 de la LEF, l’expropiació extingeix totes les càrregues i drets anteriors
sobre el bé expropiat, que es converteixen, per ministeri de la Llei, en drets sobre el preu
just, amb excepció dels arrendaments.

L’article 48 de la LEF estableix que una vegada determinat el preu just, es procedirà al
pagament de la quantitat que resulti en el termini màxim de 6 mesos.

L’article 51 de la mateixa llei diu que una vegada efectuat el pagament podrà ocupar-se la
finca per via administrativa.

A proposta del senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta del següent

ACORD

1. Acceptar el mutu acord en la determinació del preu just per l’expropiació de 83,94 m2 de
la finca situada a l’Av. de la Cuana núm.31, per un import de 65.236,50€ per la finca,
més 4.500€ del valor del cobert que s’ha d’enderrocar, segons informe de l’arquitecte
municipal.

2. Aprovar la proposta de conveni de mutu acord que s’adjunta, el qual un cop signat,
posarà fi a aquest procediment.

3. Fixar la data en què ha de comparèixer l’interessat al despatx de l’Alcaldia, ubicat a la
Plaça Catalunya, 12, 1r. Pis (Casa Mallol), a fi de formalitzar el conveni i la corresponent
acta de pagament, un cop aprovada la proposta de conveni i mitjançant citació formal, en
el termini màxim de deu dies a partir del següent a la recepció d’aquesta notificació.

4. Aprovar la despesa per un import de 69.736,50€, en concepte de preu just per a
l’expropiació de 83,94 m2 de la finca situada a l’Av. de la Cuana núm.31. Imputar
aquesta despesa a l’aplicació pressupostària següent 10.20.1510.61000

5. Ordenar el pagament  al sr. Javier Subirà Marcó, en el moment de formalitzar la
corresponent acta de pagament.
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El punt 4 i 5 d’aquesta part resolutòria quedaran condicionats suspensivament a la
incorporació de romanents de 2010 al 2011.

6. Una vegada signades les actes de pagament i ocupació, caldrà inscriure la porció
expropiada al Registre de la Propietat i a l’Inventari de Béns Immobles de la corporació,
així com comunicar la disponibilitat dels terrenys als serveis tècnics de l’Àrea de Serveis
Territorials, als efectes oportuns.

7. Notificar aquest acord a l’interessat als efectes oportuns.

8. Comunicar aquest acord al Departament d’Intervenció i Tresoreria, als Departaments de
Gestió Tributària i GIS  i al Departament tècnic de l’Àrea de Serveis Territorials d’aquest
Ajuntament, als efectes oportuns. Exp.: 4516/2009

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Només vol dir que faran abstenció, no han estat al cas de com han anat
les negociacions. Aquest senyor tenia intenció de fer una permuta i hauríem estalviat diners
al poble de Roses. Si no ha pogut ser, ells sabran el per què. En tot cas, diu que faran
abstenció

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Agustí Donat.- Explica que la permuta que es podia fer era la de fer el canvi. Ja en van
parlar l’ultima vegada, però aquell canvi corresponia a una modificació puntual d’aquella
zona, segons el pla general. Per tant, era tan complicat que estarien parlant durant sis o set
mesos encara d’això i varen quedar que es faria així, d’aquesta manera.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodriguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Sis (6) Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

11.- EXPEDIENT D’EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA AL CARRER
D’EN MAIRÓ, 33, AFECTADA PARCIALMENT PER SISTEMA LOCAL VIARI (PLA DE
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BARRIS), I EN EL QUE LA PROPIETAT, SRA.CLARA BRUNET MOLINAS, MANIFESTA
EL SEU ACORD AMB EL PREU JUST PROPOSAT PER L’AJUNTAMENT

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació de l'expedient

Proposta relativa a l’expedient d’expropiació forçosa de la finca situada al carrer d’en Mairó,
33, inclosa al Projecte d’intervenció integral del casc antic/ Pla de Barris, propietat de la
senyora Clara Brunet Molinas, afectada parcialment per sistema local viari, i en el que la
propietat manifesta el seu acord amb el preu just proposat pe l’Ajuntament.

Antecedents

1. Mitjançant Decret d’alcaldia de data 1/02/2010 es va acordar iniciar l’expedient
d’expropiació forçosa de la finca situada al carrer d’en Mairó núm.33, propietat de la sra
Clar Brunet Molinas, afectada parcialment per sistema viari (només la planta baixa).

2. En data 14 d’octubre de 2010 la propietària de l’immoble afectat presenta instància (RE:
16831), en la que manifesta la seva preocupació per a mantenir un accés a les plantes
superiors de la finca que no es troben afectades, i que, pel cas que tècnicament no sigui
possible l’accés des de la via pública a les plantes superiors de la finca, es procedeixi a
expropiar-la en la seva totalitat.

3. Per Decret d’alcaldia de data 21 de desembre de 2010, es va resoldre que l’arquitecte
municipal emetés una valoració de tot l’immoble, i no només de la planta baixa afectada
per vialitat.

4. En data 11 de gener de 2011 s’emet informe jurídic en relació a la conveniència
d’adquirir tot l’immoble, en el que es conclou

“En el present cas, la propietària no ha justificat que es tracti d’una expropiació
antieconòmica que requereixi adquirir la totalitat de la finca; no obstant, sí que ha
manifestat la dificultat de mantenir la propietat de la planta pis, que a més es troba en
estat ruïnós. Tenint en compte aquesta dificultat, s’informa favorablement l’adquisició de
tota la finca, amb el benentès que en principi només la part baixa de l’immoble està
afectada a sistema local de vialitat, per la qual cosa, en el moment d’executar-se la
reparcel·lació, l’Ajuntament es podrà integrar amb aquest excés en la comunitat de
reparcel·lació.”

5. En data 20 de gener de 2011 (RE:981) el sr. Marc Grijalvo, actuant com a mandatari
verbal de la sra Clara Brunet Molinas, va presentar un escrit en el que sol·licitava que
l’ajuntament adquirís la finca sencera, ja que si s’expropiava la part baixa la propietat no
podria fer ús de la part superior restant.

6. En data 24 de gener de 2011 l’arquitecte municipal emet nova valoració per la totalitat de
la finca, amb el següent desglòs:
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- Valor planta baixa .............................136.143
- valor de les plantes pis .....................  88.650
- costos enderroc.................................  - 6.000
- TOTAL---------------------------------------218.793€

+ 5% premi afecció de la planta baixa 6.807 €

TOTAL ........................................................225.600€

7. En data 16 de febrer de 2011 RE: 2617, la sra. Clara Brunet Molina manifesta el seu
acord amb la valoració municipal i sol·licita que es continuï amb la tramitació de
l’expedient d’expropiació de la finca (RE: 22.02.20112881).

8. En data 1 de març de 2011, la tècnica d’administració general de Serveis Jurídics, emet
un informe en relació amb aquest assumpte, i entre d’altres aspectes conclou:

“Vistos els fets i fonaments de drets exposats en aquest informe, s’informa
favorablement l’adquisició de tota la finca, amb el benentès que en principi només la part
baixa de l’immoble està afectada a sistema local de vialitat, per la qual cosa, en el
moment d’executar-se la reparcel·lació, l’Ajuntament es podrà integrar amb aquest excés
en la comunitat de reparcel·lació.
Pel que fa a la valoració, s’estima correcta l’aplicació del 5% en concepte de premi
d’afecció només a la planta baixa que és la realment afectada i l’adquisició de la qual és
forçada; tanmateix, la part superior de l’immoble, en no estar afectat a servei públic, i en
haver-se acordat l’adquisició amistosa no procedeix l’aplicació d’aquest 5%.”

9. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió extraordinària que va tenir lloc el
dia 22 de març de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

1. L’article 23 de la Llei d’Expropiació Forçosa de 1954, preveu que quan l’expropiació
impliqui només la necessitat d’ocupació d’una part de finca rústica o urbana, de tal
manera que a conseqüència d’aquella resulti antieconòmica per al propietari la
conservació de la part de finca no expropiada, podrà aquest sol·licitar de l’Administració
que l’expropiació comprengui la totalitat de la finca, havent de decidir-se sobre això en el
termini de deu dies.

2. Article 34.7 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de
la Llei d’urbanisme, relatiu als sistemes urbanístics, estableix que els terrenys reservats
per a sistemes urbanístics de titularitat pública, si són compresos en un àmbit d’actuació
urbanística sotmès al sistema de reparcel·lació, s’adquireixen mitjançant la cessió
obligatòria i gratuïta, sens perjudici del que estableix l’article 156. Si cal avançar
l’obtenció de la titularitat pública i l’ocupació directa regulada per l’esmentat article no és
suficient, també es pot efectuar una actuació aïllada expropiatòria, i en aquest cas,
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l’Administració adquirent se subroga en els drets i deures de la persona que n’era
propietària.

3. L’article 24 de la LEF estableix que l’Administració i el particular podran convenir els
termes de l’adquisició dels béns i drets que són objecte d’aquella lliurement i per mutu
acord, en el qual cas, una vegada convinguts els termes de l’adquisició amistosa, es
donarà per conclòs l’expedient iniciat.

A proposta de l’alcaldessa presidenta, senyora Magda Casamitjana Aguilà, el Ple adopta el
següent

ACORD

1. Declarar la necessitat d’ocupació de la finca situada al carrer d’en Mairó número 33,
propietat de la sra. Clara Brunet Molinas, per l’assoliment dels objectius del planejament
municipal contemplats en el POUM, que qualifica la part baixa de la finca com a sistema
local viari, i aprovar la relació concreta i individualitzada de béns i drets afectats.

RELACIÓ INDIVIDUALITZADA DE FINQUES
Finca núm. 1
Propietari: Clara Brunet Molinas
Naturalesa jurídica de la finca: urbana
Dades cadastrals: parcel·la 4791105EG1749S
Situació de la finca: Carrer d’en Mairó, núm.33
Dades del Registre de la Propietat de Roses 1:
- Tom:  850
- Llibre: 37
- Foli: 36
- Finca: 270
Superfície de la finca a expropiar:  77,53 m2 (segons cadastre urbana)
Superfície segons Registre de la Propietat: 40,00 m2
Dret que s’expropia: ple domini
Altres béns indemnitzables: cap.
Càrregues:
1. Dret a recuperar a favor del Sr. Juan Salvador Berta, pactat en l’escriptura de venda

a carta de gràcia, autoritzada pel Notari que va ser de Castelló d’Empúries, Sr.
Jerónimo Recoder, el 2 de febrer de 1868, que va motivar la inscripció B, convertida
en inscripció per la 2ª de la finca número 270, al foli 79, del tom 167, del llibre 5 de
Roses.

2. Subjecta pel termini de tres anys als efectes de l’expedient d’expropiació forçosa
(exp.4021/2009), iniciat per l’Ajuntament de Roses i objecte de certificació, d’acord
amb allò previst a l’article 32.1 del Reglament Hipotecari, segons nota de data u de
febrer de 2010, al marge de la inscripció 6 de la finca número 270, al foli 36 del tom
850, Llibre 37 de Roses.

Valoració: 225.600,00 € (Inclòs també el 5% del premi d’afecció en PB)
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2. Acceptar el mutu acord en la determinació del preu just per l’expropiació de la finca
situada al carrer d’en Mairó núm.33, per un import total de 225.600€ , segons informe de
l’arquitecte municipal.

3. Aprovar la proposta de conveni de mutu acord que s’adjunta, el qual un cop signat,
posarà fi a aquest procediment.

4. Fixar la data en què ha de comparèixer la interessada al despatx de l’Alcaldia, ubicat a la
Plaça Catalunya, 12, 1r. Pis (Casa Mallol), a fi de formalitzar el conveni i la corresponent
acta de pagament, un cop aprovada la proposta de conveni i mitjançant citació formal, en
el termini màxim de deu dies a partir del següent a la recepció d’aquesta notificació.

5. Aprovar la despesa per un import de 225.600€, en concepte de preu just per a
l’expropiació de la finca situada al carrer d’en Mairó núm.33. Imputar aquesta despesa a
l’aplicació pressupostària següent 10.20.1510.61000.

6. Ordenar el pagament d’aquesta quantitat a la Sra. Clara Brunet Molinas, en el moment
de formalitzar la corresponent acta de pagament.
El punt 5 i 6 d’aquesta part resolutòria quedaran condicionats suspensivament a la
incorporació de romanents de 2010 al 2011.

7. Comunicar a la Sra. Clara Brunet Molinas que una vegada efectuat el pagament
l’Ajuntament ocuparà els béns i els drets expropiats dels quals és titular. En la data
assenyalada per a l’ocupació, els béns expropiats hauran de quedar lliures i expedits.

8. Una vegada signades les actes de pagament i ocupació, caldrà inscriure la finca
expropiada el Registre de la Propietat i a l’Inventari de béns immobles de la corporació,
així com comunicar la disponibilitat dels terrenys als serveis tècnics de l’Àrea de Serveis
Territorials, als efectes oportuns.

9. Facultar l’alcaldessa, perquè subscrigui tots els documents, públics o privats, que siguin
necessaris per al desenvolupament del present acord.

10. Notificar aquest acord a la interessada als efectes oportuns.

11. Comunicar aquest acord al Departament d’Intervenció i Tresoreria, als Departaments de
Gestió Tributària i GIS  i al Departament tècnic de l’Àrea de Serveis Territorials d’aquest
Ajuntament, als efectes oportuns. Exp.4021/09

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodriguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Sis (6) Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.
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En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

12.- EXPEDIENT RELATIU A L’EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA AL
CARRER SANT ISIDRE NÚM. 22 PROPIETAT DE LA SENYORA DOLORES JOFRE
BONSOMS.

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expropiació forçosa de la finca situada al carrer Sant Isidre núm.22, propietat de
la senyora Dolores Jofre Bonsoms.

Antecedents

1. En data 28 de gener de 2011, RE1363, la senyora Dolores Jofre Bonsoms presenta full
d’apreuament de la finca objecte d’expropiació per un valor de 60.000 €.

2. Segons informe de l’arquitecte municipal, de data 14 febrer de 2011, el preu de la
valoració tècnica de data 28 de gener de 2010 és inferior a la que sol·licita la interessada
en el seu escrit. No es justifica tècnicament el nou preu sol·licitat, per la qual cosa no es
pot estimar.

3. En data 17 de febrer de 2011 la tècnica d’administració general de Serveis jurídics emet
un informe en relació amb aquest assumpte.

4. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió extraordinària que va tenir lloc el
dia 22 de març de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de Dret

L’article 29 de la LEF estableix que la valoració del particular haurà de ser forçosament
motivada i podrà estar avalada per la signatura d’un pèrit.

Un cop presentada la valoració, l’administració disposa de 20 dies per acceptar-la o rebutjar-
la (article 30 de la LEF).

En cas de rebutjar-la, l’administració extendrà fulla d’apreuament fonamentada del valor de
l’objecte de l’expropiació, el qual dintre dels deu dies següents podrà acceptar-la o rebutjar-
la, i en aquest cas tindrà dret a presentar les al·legacions que estimi procedents, fent servir
els mètodes de valoració que estimi  més adequats per a justificar la seva pròpia valoració
als efectes de l’article 43 i així mateix, aportar les proves que consideri oportunes en
justificació de les esmentades al·legacions.
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A proposta del senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta del següent

ACORD

1. Rebutjar per desproporcionada i mancada de justificació la valoració presentada per la
propietat en relació a l’expropiació de la finca situada al carrer Sant Isidre 22, a tenor de
l’informe de l’arquitecte municipal.

2. Formular full d’apreuament municipal segons valoració emesa per l’arquitecte municipal
que consta a l’expedient administratiu, per un import de 44.002€ (inclòs el 5% del premi
d’afecció) i donar-ne trasllat a la interessada.

3. Requerir als interessats, perquè en el termini de 10 dies, a comptar des del següent al de
la recepció de la notificació, acceptin o rebutgin l’esmentada valoració:

- En cas d’acceptar la valoració, es podrà determinar dia i hora per a efectuar el
pagament, una vegada aprovada la despesa i ordenat el pagament a la interessada.

- En cas que la interessada rebutgi el preu just, infomar-li que té dret a presentar les
al·legacions que estimi procedents, fent servir els mètodes de valoració que estimi
més adequats per a justificar la seva pròpia valoració  i així mateix, aportar les
proves que consideri oportunes en justificació de les esmentades al·legacions.

4. En cas que l’expropiada no manifesti res en el termini atorgat o bé rebutgi explícitament
el preu just, l’Ajuntament trametrà l’expedient al Jurat d’Expropiació de Catalunya i
procedirà a consignar la quantitat ofertada a la Caixa General de Dipòsits del Ministeri
d’Economia i Hisenda, en concepte de dipòsit necessari sense interès, a disposició de
l’expropiat.

5. Una vegada fet efectiu el pagament o bé la consignació en la forma esmentada, es podrà
procedir a l’ocupació de la finca i amb la signatura de la corresponent acta d’ocupació.
Exp. 4018/09

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Pregunta si cal entendre que l’Ajuntament passa a ser propietari
d’aquella finca, que vol dir que podrem obrir el pas en planta baixa i mantenim el dret de vol
en els pisos superiors.  Manifesta que els sembla bé, però que faran abstenció, pel mateix
motiu, perquè no han fet seguiment del preu que s’ha pactat.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodríguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra: Cap (0)
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Abstencions: Sis (6) Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

13.- EXPEDIENT RELATIU A L’EXPROPIACIÓ FORÇOSA DE LA FINCA SITUADA AL
CARRER PALMEROLA I TRULLS, NÚM. 18, PROPIETAT DE LA SENYORA DOLORES
JOFRE BONSOMS

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a l’expropiació forçosa de la finca situada al carrer Palmerola i Trulls, núm.18,
propietat de la senyora Dolores Jofre Bonsoms.

Antecedents

1. En data 28.01.2011 RE 1364, la Sra. Dolores Jofre Bonsoms presenta full d’apreuament
de la finca objecte d’expropiació per un valor de 145.000€.

2. Segons informe de l’arquitecte municipal, de data 14 de febrer de 2011, el preu de la
valoració tècnica de data 28.01.2010 és inferior a la que sol·licita la interessada en el seu
escrit. No es justifica tècnicament el nou preu sol·licitat, per la qual cosa no es pot
estimar.

3. En data 17 de febrer de 2011 la tècnica d’administració general de Serveis jurídics emet
un informe en relació amb aquest assumpte.

4. La Comissió Informativa Genèrica  del Ple, a la sessió extraordinària que va tenir lloc el
dia 22 de març de 2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de Dret

L’article 29 de la LEF estableix que la valoració del particular haurà de ser forçosament
motivada i podrà estar avalada per la signatura d’un pèrit.

Un cop presentada la valoració, l’administració disposa de 20 dies per acceptar-la o rebutjar-
la (article 30 de la LEF).

En cas de rebutjar-la, l’administració extendrà fulla d’apreuament fonamentada del valor de
l’objecte de l’expropiació, el qual dintre dels deu dies següents podrà acceptar-la o rebutjar-
la, i en aquest cas tindrà dret a presentar les al·legacions que estimi procedents, fent servir
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els mètodes de valoració que estimi  més adequats per a justificar la seva pròpia valoració
als efectes de l’article 43 i així mateix, aportar les proves que consideri oportunes en
justificació de les esmentades al·legacions.

A proposta del senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de
l’Ajuntament de Roses, el Ple adopta del següent

ACORD

1. Rebutjar per desproporcionada i mancada de justificació la valoració presentada per la
propietat en relació a l’expropiació de la finca situada al carrer Palmerola i Trulls 18, a
tenor de l’informe de l’arquitecte municipal.

2. Formular full d’apreuament municipal segons valoració emesa per l’arquitecte municipal
que consta a l’expedient administratiu, per un import de 110.250€ (inclòs el 5% del premi
d’afecció) i donar-ne trasllat a la interessada.

3. Requerir als interessats, perquè en el termini de 10 dies, a comptar des del següent al de
la recepció de la notificació, acceptin o rebutgin l’esmentada valoració:

- En cas d’acceptar la valoració, es podrà determinar dia i hora per a efectuar el
pagament, una vegada aprovada la despesa i ordenat el pagament a la interessada.

- En cas que l’interessada rebutgi el preu just, infomar-li que té dret a presentar les
al·legacions que estimi procedents, fent servir els mètodes de valoració que estimi
més adequats per a justificar la seva pròpia valoració  i així mateix, aportar les
proves que consideri oportunes en justificació de les esmentades al·legacions.

4. En cas que l’expropiada no manifesti res en el termini atorgat o bé rebutgi explícitament
el preu just, l’Ajuntament trametrà l’expedient al Jurat d’Expropiació de Catalunya i
procedirà a consignar la quantitat ofertada a la Caixa General de Dipòsits del Ministeri
d’Economia i Hisenda, en concepte de dipòsit necessari sense interès, a disposició de
l’expropiat.

5. Una vegada fet efectiu el pagament o bé la consignació en la forma esmentada, es podrà
procedir a l’ocupació de la finca i amb la signatura de la corresponent acta d’ocupació.
Exp.: 4018/09

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodriguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Sis (6) Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.
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14.- SOL·LICITUD D’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT PER A L’EXERCICI DE
L’ACTIVITAT PÚBLICA I PRIVADA DE SÍLVIA AMETLLER PUJOL.

El senyor Agustí Donat Romañach, regidor de l’Àrea de Serveis Generals de l’Ajuntament de
Roses, presenta la proposta del tenor literal següent:

Identificació del document

Sol·licitud d’autorització de compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública i privada de
Sílvia Ametller Pujol.

Antecedents

1. Sílvia Ametller Pujol que presta els seus serveis en aquest Ajuntament en règim de
funcionària de carrera amb la categoria d’auxiliar de biblioteca, sol·licita mitjançant escrit
de data 28 de febrer de 2011, RE 3219/2011, que se li concedeixi autorització de
compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública que desenvolupa i la privada que
s’expressa tot seguit:

- Sílvia Ametller Pujol

Activitat pública: funcionària de carrera
Lloc de treball: auxiliar de biblioteca
Jornada setmanal: 35 hores

Activitat privada: donar classes de català a mares de l’escola Montserrat Vayreda
Horari: una hora per setmana fora de l’horari de treball de l’activitat pública

2. Amb data 11 de març de 2011, el cap de Recursos Humans ha emès un informe al
respecte.

3. La Comissió Informativa del dia 22 de març de 2011 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

Primer. El règim d’incompatibilitats del personal al servei de les corporacions locals està
regulat a la Llei 53/1984, de 20 de desembre, d’incompatibilitats del personal al
servei de les Administracions Públiques, com a normativa bàsica, la Llei 21/1987,
de 26 de novembre d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de
la Generalitat, el Reial Decret 598/1985, de 30 de novembre, sobre
incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de l’Estat, de la Seguretat
Social i dels Ens, Organismes i empreses dependents, i el capítol segon del títol 6
del Reglament del personal de les entitats locals.
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Segon. D’acord amb allò que estableixen els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987 i
concordants de la Llei 53/1995, es pot autoritzar al personal comprés a
l’esmentada normativa per a l’exercici d’activitats privades i d’acord amb les
limitacions i condicions que els esmentats preceptes estableixen.

En aquest sentit queda prohibit el desenvolupament d’activitats privades, incloses
les de caràcter professional que es relacionen directament amb les que
desenvolupa l’Ajuntament, o en els assumptes en què el funcionari o treballador
autoritzat, intervingui o hagi intervingut en els últims anys o que hagi d’intervenir
per raó del seu càrrec.

Tercer. La dedicació horària a l’activitat privada que sol·licita realitzar l’interessat no pot
superar la meitat de la jornada ordinària desenvolupada a l’Administració, ni es pot
produir cap tipus de coincidència horària entre ambdues activitats, ni tan sols de
forma esporàdica (art. 12.2 i 21 de la Llei 21/1987).

Quart. L’autorització quedarà automàticament sense efecte en el cas de canvi de lloc en
el sector públic o de modificació de les condicions del lloc de treball.

Cinquè. Correspon al Ple l’adopció de l’acord resolutori de compatibilitat, d’acord amb allò
que estableixen els articles 22.2 de la Llei 21/1987 i 54.s) i 333 a) del Reglament
de personal de les entitats locals.

A proposta del regidor de Serveis Generals, Agustí Donat Romañach, s'adopta el següent

Acord

1. Autoritzar la compatibilitat de l’activitat pública i privada a Sílvia Ametller Pujol,
funcionària de carrera amb categoria d’auxiliar de biblioteca, per a donar classes de
català a mares de l’escola Montserrat Vayreda, una hora per setmana.

2. L’exercici de l’activitat privada que es reconeix està subjecte a les condicions i limitacions
següents:

a. Les establertes als articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987.

b. En cap cas la suma de les jornades de l’activitat pública i la privada no pot superar la
jornada ordinària de l’administració, incrementada en un 50%.

3. L’autorització de compatibilitat està condicionada a l’acompliment estricte de la jornada i
l’horari en els llocs de caràcter públic i restarà automàticament sense efecte en cas de
canvi de lloc en el sector públic i de modificació de les condicions del lloc de treball.

4. L’Ajuntament podrà requerir a la interessada que presenti nòmines, rebuts o altres
documents que justifiquin la durada de la jornada del segon lloc a l’exercici públic o de
l’activitat privada per a l’exercici de la qual hagi obtingut el reconeixement o l’autorització
de la compatibilitat.
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5. Notificar l’adopció del present acord a la interessada per al seu coneixement i efectes.=
Exp.: 1122/2011.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

15.-  APROVACIÓ INICIAL DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE L’ADMINISTRACIÓ
ELECTRÒNICA DE L’AJUNTAMENT DE ROSES.

El senyor Francisco Martinez, cinquè tinent d’alcalde de la corporació, llegeix la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació del document

Proposta de l’alcaldessa de la corporació per a l’aprovació de l’Ordenança municipal
reguladora de l’Administració electrònica de l’Ajuntament de Roses.

Antecedents

1. La normativa bàsica en matèria d’Administració electrònica està conformada per la Llei
11/2007, de 22 de novembre, d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics, i el
Reial Decret 1671/2009, de 6 de novembre, pel qual es desenvolupa parcialment la Llei
7/2007.
Tanmateix, la Llei 30/92, de 26 de novembre de règim jurídic de les administracions
públiques i del procediment administratiu comú conté als articles 38, 45 i 59 previsions
en aquest àmbit.

2. La legislació sectorial catalana està conformada per la Llei 29/2010, de 3 d’agost d’ús
dels mitjans electrònics en el sector públic de Catalunya i la Llei 26/2010, de 3 d’agost,
de règim jurídic i procediment de les administracions públiques de Catalunya, les quals
senten les bases de l’Administració electrònica de totes les administracions públiques
catalanes.

3. D’acord amb l’article 6 de la citada Llei 11/2007, els ciutadans tenen dret a relacionar-se
amb les administracions públiques utilitzant els mitjans electrònics per a l’exercici dels
drets previstos a l’article 35 de la Llei 30/92, així com per obtenir informacions, realitzar
consultes i al·legacions, formular sol·licituds, manifestar consentiment, formular
pretensions, efectuar pagaments, realitzar transaccions i oposar-se a resolucions i actes
administratius.

4. La Disposició Final Tercera de la Llei 11/2007 recull al punt 4 que en l’àmbit de les
entitats que integren l’Administració local, els drets reconeguts a l’article 6 podran ser
exercits en relació amb la totalitat de procediments i actuacions de competència a partir
del 31 de desembre de 2009, sempre que ho permetin les seves disponibilitats
pressupostaries.
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Per a l’exercici d’aquests drets es requereix, entre d’altres, la creació i establiment d’una seu
electrònica disponible per als ciutadans per a poder fer efectius els drets reconeguts en els
diferents cossos legals citats.

L’instrument normatiu que determini el règim jurídic per a  l’exercici d’aquests  drets amb
l’Ajuntament de Roses s’ha d’articular a través d’una ordenança que reguli els principis
generals d'actuació de l'administració municipal en aquesta matèria; en matèries
relatives a la concreció del dret a la informació, àmbit de la seu electrònica, els mitjans
electrònics que els ciutadans poden utilitzar en cada supòsit en l’exercici del seu dret a
comunicar-se amb l’ajuntament, la gestió electrònica, concretar i definir les actuacions
administratives que se sotmetin a automatització, etc.

5. Les corporacions municipals estan facultades per intervenir en l’activitat dels ciutadans
mitjançant l’aprovació d’ordenances i reglaments, tal com reconeixen els articles 84 de la
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, i 220 de la Llei 8/1987,
de 15 d’abril, municipal i de règim local de Catalunya.

Quan a tramitació el procediment legal d’aprovació de les ordenances municipals
implica, per imperatiu de l’article 62 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens
locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny, l’adopció d’una resolució per la qual
s’iniciï l’expedient de formació de l’ordenança corresponent i la designació d’una
comissió d’estudi encarregada de redactar el text de l’avantprojecte de la norma.

6. Amb data 8 de març de 2011 es va emetre un informe jurídic en relació amb el
procediment legal de tramitació i aprovació de les ordenances i reglaments.

7. Amb data 8 de març de 2011 l’Alcaldia va dictar el Decret núm. 694/11, pel qual es
resolia iniciar l’expedient per a l’elaboració de l’Ordenança municipal reguladora de
l’Administració electrònica de l’Ajuntament de Roses, i constituir una Comissió d’Estudi
per a la redacció del text de l’avantprojecte de l’Ordenança.

8. La Comissió d’Estudi, en convocatòria del dia 14 de març de 2011, va acordar sotmetre
al Ple el text de l’Ordenança municipal reguladora de l’Administració electrònica de
l’Ajuntament de Roses, per a la seva aprovació inicial.

9. D’altra banda, i considerant que la Llei 11/2007, de 22 de juny,  consagra la relació amb
les administracions públiques per mitjans electrònics com un dret dels ciutadans i com
una obligació correlativa per a les administracions, es fa necessari la posada en marxa
dels instruments que permetin materialitzar aquesta obligació en l'àmbit de
l'Administració municipal.

L’Administració electrònica ha de permetre al ciutadà relacionar-se amb l’Administració
sense necessitat de desplaçaments a les oficines tradicionals, sense utilitzar papers, i
possibilitant la realització de qualsevol tràmit a qualsevol hora de qualsevol dia de l’any,
amb la finalitat de millorar els serveis públics.

Els principis bàsics en què es fonamenta aquesta administració són el d’eficàcia i el
d’eficiència, per això es fa necessari una planificació prèvia que apliqui els recursos
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disponibles òptimament i en la qual es prevegin unes eines tecnològiques adequades a
l’estat i ús de la tècnica, a més d’una voluntat decidida de millorar l’atenció ciutadana.

El compromís de dur a terme les actuacions necessàries per a garantir a tots els
ciutadans de Roses l’accés electrònic als serveis públics, mantenint i assegurant els
paràmetres de la legalitat, eficàcia i eficiència exigits en tot procediment administratiu, es
troba reflectit en el document anomenat “Cap a l’Administració Electrònica - Pla de
desplegament de projectes 2011” de l’Ajuntament de Roses, obrant a l’expedient.

10. La Comissió Informativa del dia 22 de març de 2011 ha emès dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

Primer. Articles 4.1.a) de la Llei de Bases de Règim Local i 8.1.a) de la Llei Municipal i de
Règim Local de Catalunya.

Segon. Articles 49 i 70.2 de la Llei de Bases de Règim Local, desplegat per l’article 162 de la
Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i els articles 60 a 66 del Reglament d’obres
d’activitats i serveis dels ens locals.

A proposta de l’alcaldessa presidenta de l’Ajuntament de Roses, senyora Magda
Casamitjana i Aguilà, el Ple adopta el següent

Acord

1. Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora de l’Administració electrònica de
l’Ajuntament de Roses.

2. Sotmetre-la a informació pública i audiència dels interessats mitjançant anunci que
s’haurà de publicar al Butlletí Oficial de la Província de Girona (BOP), al Diari Oficial de
la Generalitat de Catalunya (DOGC), a un diari de difusió comarcal, en el tauler
d’anuncis d’aquesta corporació i en el web municipal (en aquest últim amb la publicació
íntegra del text), pel termini de 30 DIES, a comptar des de la data de publicació de
l’anunci als BOP, als efectes que s’hi puguin formular al·legacions.

3. En el supòsit que en el tràmit d’informació pública no es presenti cap reclamació o
al·legació, l’acord d’aprovació inicial esdevé definitiu (art. 65.1 del ROAS). No obstant
això, les ordenances i els reglaments s’han de publicar en el BOP i no entren en vigor
fins que se n’hagi publicat íntegrament el text i hagi transcorregut el termini de 15 dies
hàbils que preveu l’article 65.2 de la LBRL.= Exp. 1166/2011*

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Nou (9) Rodriguez, Martinez, Ferrer, Martin, Donat, Escobar, Tarrero, Esteve
Danés i Casamitjana.

Vots en contra: Cap (0)
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Abstencions: Sis (6) Pàramo, Mindan, Buhler, Juanola, Francesc Sastre i Montserrat Sastre.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia-Presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

16.- RATIFICAR, L’ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL PUNT 8.2, DEL DIA 11
DE MARÇ DE 2011, PER QUAL S’APROVA EL CONVENI AMB L’ORGANISME
AUTÒNOM DE SALUT PÚBLICA DE LA DIPUTACIÓ DE GIRONA (DIPSALUT): “GIRONA
TERRITORI CARDIOPROTEGIT”, PER REGULAR LA CESSIÓ GRATUÏTA DE
DESFIBRIL·LADORS FIXES I MÒBILS ALS AJUNTAMENTS DE LA DEMARCACIÓ DE
GIRONA ADHERITS AL CATÀLEG DE SERVEIS

El senyor Antoni Rodríguez, responsable de l’àrea de Serveis Personals, llegeix la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Conveni amb l’Organisme Autònom de Salut Pública de la Diputació de Girona (DIPSALUT):
“Girona Territori Cardioprotegit”, per regular la cessió gratuïta de desfibril·ladors fixes i
mòbils als ajuntaments de la demarcació de Girona adherits al Catàleg de Serveis

Antecedents

1. En data 11 de març de 2011, la Junta de Govern Local punt 8.2, va adoptar l’acord el
qual és de tenor literal següent:

“Antecedents

1. Dipsalut es disposa a crear una xarxa de desfibril·ladors d’accés lliure, situats al carrer i
altres espais públics com equipaments municipals. L’objectiu és poder intervenir
ràpidament en el cas que una persona pateixi una aturada cardíaca.

2. Els municipis que ho sol·licitin disposaran d’un nombre d’aparells en funció del nombre
d’habitants, les instal·lacions de risc existents, els vehicles policials i de protecció civil i
altres criteris objectius. Segons l’annex 1 de les bases reguladores de la cessió gratuïta
de desfibril·ladors fixes i mòbils als ajuntaments de la demarcació de Girona a Roses
se’n destinen 8 de fixes i 3 de mòbils.

3. Dipsalut cedirà els desfibril·ladors per un període de quatre anys i es responsabilitzarà
de la gestió integral del control, la vigilància, la informació i el manteniment de la xarxa
de desfibril·ladors durant aquest període.

4. És d’interès municipal la Participació en el Programa “Girona, territori cardioprotegit”.

5. Des de la regidoria de Sanitat  es proposa la ubicació dels desfibril·ladors fixes als llocs
següents:
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1. Ciutadella
2. Port
3. Ajuntament
4. Teatre Municipal
5. Edifici de Ca l’Anita
6. Llar d’infants municipal “El Cavallet de Mar”
7. Piscina municipal
8. Camps de futbol municipals

Els tres desfibril·ladors mòbils es proposa distribuir-los: un a l’Oficina de Turisme de
Santa Margarida i dos a la Policia Local.

6. Informe tècnic dels Serveis Territorials

7. Informe favorable de la tècnica del departament de Sanitat

Fonaments de dret

1. Articles 25.1 i 25.2 n) i 57 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del
Règim Local.

2. Els articles 6, 8 i 9 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú

3. Article 191 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, Text refós de la Llei municipal i de
règim local de Catalunya.

4. Els articles 303 al 311 del Decret 179/1995, de 13 de juny, del Reglament d’obres i
serveis.

Proposta de resolució

L’alcaldessa presidenta proposa a la Junta de Govern Local l’adopció del següent

ACORD:

1. Aprovar el text del conveni de cessió gratuïta de 8 desfibril·ladors fixes i 3 de mòbils a
l’Ajuntament de Roses

2. Facultar a l’alcaldessa, com a presidenta d’aquesta Corporació i en representació
d’aquest Ajuntament, de conformitat amb l’establert en l’article 21.1.b) de la Llei 7/1985,
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, per a subscriure l’esmentat
Conveni de Cessió i quants documents siguin necessaris en la seva execució.

3. Trametre l’acord i la còpia del conveni a la Direcció General d’Administració Local del
Departament de Governació.
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4. Sol·licitar a DIPSALUT el Programa PM05 Girona, territori Cardioprotegit

5. Aprovar la ubicació dels desfibril·ladors fixes als llocs següents:

1. Ciutadella
2. Port
3. Ajuntament
4. Teatre Municipal
5. Edifici de Ca l’Anita
6. Llar d’infants municipal “El Cavallet de Mar”
7. Piscina municipal
8. Camps de futbol municipals

6. Aprovar la ubicació dels desfibril·ladors mòbils als llocs següents: un a l’Oficina de
Turisme de Sta. Margarida i dos a la Policia Local

7. Notificar l’adopció del present acord a DIPSALUT, al Port de Roses, a la Ciutadella, al
Teatre Municipal, a la Llar d’Infants “El Cavallet de Mar” a la Piscina municipal, a la
Policia Local, al departament d’Esports, festes i joventut de l’Ajuntament de Roses i a
l’Àrea Bàsica de Salut de Roses.”

2. La Comissió Gènerica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 22 de març de
2011, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat

A proposta de l’alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Roses, senyora Magda
Casamitjana i Aguilà, el Ple adopta el següent

ACORD

RATIFICAR, l’acord de la Junta de Govern Local punt 8.2, del dia 11 de març de 2011, per
qual s’aprova el conveni amb l’Organisme Autònom de Salut Pública de la Diputació de
Girona (DIPSALUT): “Girona Territori Cardioprotegit”, per regular la cessió gratuïta de
desfibril·ladors fixes i mòbils als ajuntaments de la demarcació de Girona adherits al Catàleg
de Serveis. Exp. 1116/11

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Explica que se sent molt orgullós d’haver estat present en el moment de
fundar-se  el DIPSALUT que és un servei que fa la Diputació, al servei dels temes de salut
de la demarcació de Girona. Per tant, veure aquesta feina l’omple de joia.

Després hi ha un tema quant a la notificació. El text diu que es notifica a la Ciutadella, però
la Ciutadella no és ningú. S’hauria de dir a qui es notifica de la Ciutadella i igualment
s’hauria de dir a qui del Teatre Municipal, a la direcció del Teatre Municipal o a la direcció de
la Ciutadella.
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Encara hi afegiria més noms per notificar, a mossos d’Esquadra, a bombers, a Guàrdia Civil,
lògicament a Creu Roja i no sap si lògicament als metges en alta d’aquí a Roses. Demana
que s’afegeixin aquests tres cossos que sempre estan al voltant d’aquests accidents i
d’aquests problemes que hi ha. Només afegeix això i anuncia que el seu grup votarà a favor
de la proposta.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Antoni Rodríguez.- Explica que, de fet, aquesta proposta que fa el DIPSALUT és una
proposta quasi experimental perquè hi ha un acord amb la Universitat de Girona per fer un
seguiment de l’ús, de les possibilitats i del cost-benefici que suposarà aquesta mesura que
és una inversió important a les comarques gironines i és la primera província que així es fa,
per tant, veuran els usos.

També suposa un canvi de mentalitat, perquè en principi, malgrat que els desfibriladors en
primera instància, estan pensats per professionals en aquest cas són desfibriladors
automàtics i es pretén que l’ús es generalitzi per qualsevol persona que es trobi en la
situació d’haver d’ajudar una altra persona que faci una aturada cardiorespiratòria i que en
aquest moment l’aparell ha de fer tota la funció i el ciutadà ha de col·locar els “parxes” a la
persona que es trobi en aquesta situació i l’aparell automàticament fa la feina que ha de fer,
si la pot fer o sinó no la farà.

En tot cas, és un canvi de mentalitat, el DIPSALUT té previst fer tot un procés de formació i
informació a la població i esperen que això ajudi a tots els rosincs i a tots els visitants si és el
cas.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

SOL·LICITUD DEL GRUP MUNICIPAL D’INICIATIVA PER CATALUNYA DE
MANTENIR LA MOCIÓ QUE NO HA ESTAT INCLOSA A L’ORDRE DEL DIA
D’AQUESTA SESSIÓ

Sr. Joan Esteve Danés.-  Vol deixar clar que, en representació del seu grup municipal, va
presentar una moció en referència al desastre que hi ha hagut pel terratrèmol, sutnami i
posteriorment el problema que tenen amb les centrals nuclears.

El regidor d’Iniciativa aclareix que ho va presentar com una moció d’urgència, degut al
moment que estem passant, que encara no està aclarit i veuran si ho aclariran. No sap si es
vol acceptar que es passi o no es passi. No renuncia i la deixa sobre la taula, però a
condició que sigui per la propera sessió plenària. Si es fa així, hi està d’acord. La retira, però
la deixa sobre la taula.

Alcaldessa.- Pregunta al secretari si aquesta moció es pot incloure a la propera sessió
plenària, si ha de fer algun escrit o si s’inclourà d’ofici.

Secretari.- Informa que si la manté no és necessari.
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Sr. Joan Esteve Danés.- Si no la passen ara, en el proper ple.

Alcaldessa.- Diu que decideix el regidor. Pensen que s’ha de passar en el proper ple, tal
com li van dir a la comissió informativa.

Sr. Joan Esteve Danés.- Diu que en aquest moment encara està punyent, actual, perquè és
un problema difícil de resoldre, si més no a curt termini. Era per conscienciar a la gent
d’aquest problema. Presenten aquesta moció en representació d’Iniciativa per Catalunya-
Verds.

Si consideren que es pot passar es passa, sinó no passa res. D’aquí a un mes potser serà
pitjor, però desitja que ho puguin solucionar abans.

Alcaldessa.- Respon que com que és una qüestió que parla d’energies nuclears i que a més
els presents, des de l’Ajuntament es posiciona en una qüestió molt seriosa. Van demanar
que passés pel proper ple i que en poguessin parlar amb més tranquil·litat. L’alcaldessa
anuncia que quedarà inclòs a l’ordre del dia del proper ple.

SOL·LICITUD DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ DE
MANTENIR LA MOCIÓ QUE NO HA ESTAT INCLOSA A L’ORDRE DEL DIA
D’AQUESTA SESSIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Explica que va entendre, segons explicació del secretari de la
corporació, que segons el ROM, automàticament, la majoria de vots va impedir que es
tractés la moció en el ple del dia d’avui, tot i que hi havia deu dies per parlar-ne i la moció de
Santa Margarida era un tema molt senzill. Entenen que això va en un proper ple, a l’ordre
del dia o han de manifestar que volen que hi vagi.

El senyor Carles Pàramo diu que entenien que no calia manifestar que mantenien la moció.

Secretari..- Llegeix: “En el cas que el ple no apreciï la urgència de la moció, aquesta restarà
sobre la taula i si el proposant la manté haurà de ser inclosa en el proper ple que es celebri.

Sr. Carles Pàramo.- Diu que pel que sent, manifesta que el seu grup manté la moció
presentada.

Alcaldessa.- Informa als presents de diverses qüestions:

- Informa que es mantenen les dues mocions per al proper ple.
- Abans de passar al punt de precs i preguntes, l’alcaldessa permet al  senyor Marc Danés

fer un petit apunt que expressa tot seguit. Llegeix un paper que li ha passat el senyor
Marc Danés que diu que, a més, agraeix la feina i la tasca dels tècnics municipals. En un
moment determinat no ho tenia escrit i agraeix no només el tracte, sinó la feina que fan.

- Informa que la comissió informativa del proper ple ordinari s’avança un dia i el proper ple
ordinari serà el 26 d’abril. També està previst de fer un ple extraordinari el mateix 26
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d’abril que és el del sorteig dels membres de les meses electorals. Tots aquests canvis
són deguts a les dates de la propera Setmana Santa.

17.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sra. Monserrat MIndan.- Fa la següent intervenció.

01.- Manifesta que només en té un i és en referència a aquest supermegamaxi
propaganda/demanda de participació ciutadana que, a dos mesos vista,  el seu grup no ho
entén. Ho haguessin entès fa tres anys, però ara no.

El primer aspecte és el que fa referència a la reforma del mas Oliva. Fa pocs dies, també hi
ha posat un panel immens amb l’explicació de tres seccions i les tres seccions són referents
al mateix, només és l’ampliació de les voreres. Aleshores, tot va en un pack i la seva
pregunta és quin preu ha tingut o té tota aquesta posada en escena de petició de demanda.

Sr. Carles Pàramo.- Fa les següents intervencions:

01.-  Diu que es veu obligat a fer un prec del que era una moció, tot i que ha manifestat fa
una estona, en nom dels companys i companyes que el mantindrien.

Vol que quedi constància a l’acta, perquè no els diguin que ha passat un mes i mig i ara se’n
recorden, per la qual cosa es disposa a llegir el text.

“Atès que en la seva recent visita a Roses, el subdirector general de Gestió del Domini
Públic del Ministeri de Medi Ambient ...”

Alcaldessa.- Interromp la lectura del senyor Carles Pàramo i li diu que només precs i
preguntes. Demana al senyor Carles Pàramo que digui exclussivament i que li expliquin el
per què. L’alcaldessa diu que explicarà el per què no ho accepten.

L’alcaldessa segueix explicant que en els precs pot fer una pregunta com per exemple que
ho accepti per al proper ple, però el ple ja ha passat. Insisteix que no pot llegir la moció,
perquè li acaben de dir que no podia passar. Li demana que no llegeixi i que manifesti el
prec que vol que digui que la propera vegada que el Grup de CiU torni a presentar fora de
temps i fora d’hora la moció, d’alguna manera l’accepten, sinó estaria a l’ordre del dia. No és
ni la primera, ni la segona, ni la tercera vegada que avisen.

Necessiten que els tècnics facin la seva valoració, etc. etc. Demanen que abans que es faci
el llistat, que són el dijous abans de la sessió, que entrin la seva moció.

Li demana que faci el prec dient que s’acceptin les mocions quan són importants fora de
temps.
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Sr. Carles Pàramo.- En desacord, diu que estan en el punt de precs i preguntes i la senyora
alcaldessa podria demanar al senyor secretari, si li ve bé, que els definís en què consisteix
un prec. Aleshores, a dins de la seva capacitat per fer precs, té dret a argumentar-los i a
expressar-los.

Alcaldessa.- Respon que la capacitat de fer un prec la pot discernir ella mateixa, que per
això és la presidenta.  Per tant, li torna a demanar, sisplau, que no llegeixi la moció, perquè
és una moció que no és pot debatre. La debatran quan calgui, no és de cap manera urgent i
li explicaran el per què quan toqui.

Sr. Carles Pàramo.- Diu que una moció és una demanda que tenen dret a presentar els
regidors i regidores perquè és prengui un acord i un prec és això, un prec, perquè la senyora
alcaldessa, dins de la seva magnanimitat pugui atendre o no el prec que es fa.

Alcaldessa.- Insisteix en què no, que el prec es tenir en compte això. Diu al senyor Carles
Pàramo que si hagués presentat la moció ben presentada, hauria passat igual que a
qualsevol punt. Per tant, la va presentar fora de temps, fora d’hora i fora de normativa. Com
que no és la primera vegada, van dir: “prou”. A partir d’aquí diu que serà pel proper ple i, per
tant, no entra que pugui explicar res de la moció.

La resposta al prec és que passarà el prec quan toqui i que ho facin de la manera que mana
el reglament.

Sr. Carles Pàramo.- Diu textualment: “En nom de Convergència i Unió fem un prec. Queda
clar?”

Que es traslladi al Ministeri de Medi Ambient la nostra satisfacció pel seu canvi d’opinió
respecte a Gola d’Estany.
Demanar al Ministeri de Medi Ambient estar informats de qualsevol nova mesura
encaminada a la concreció del què s’ha manifestat verbalment.

Traslladar la preocupació per la situació dels propietats afectades per l’afitament dels canals
de Santa Margarida que no ha quedat resolt amb la visita d’aquest senyor.

Demanar suport a la iniciativa parlamentària de Convergència i Unió consistent en la
proposició de Llei de modificació de la llei de Costes.

Traslladar còpia del present acord als mateixos grups parlamentaris, ajuntaments i
associacions de l’altra vegada que no es va complir en data.

D’acord amb el que estableix el ROM volen demanar de crear. En concret, que es creï una
comissió informativa especial per fer el seguiment del procediment que engegui  el Ministerio
a fi de desafectar el sector Gola d’Estany.

RESPOSTA AL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Alcaldessa.- Respon el Grup Municipal de Convergència i Unió.
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− Reconeix  a la senyora Montserrat Mindan que és veritat que volien fer moltes coses i
aquestes són les que no han pogut fer. Per tant, diuen a la gent que això és el que
queda per fer, entre moltes altres coses. No és obra de govern, és el que queda per fer i
demanen que la gent pugui dir la seva amb les obres que quedin, perquè són les
immediates de casa seva.

En primer terme, es refereix a la urbanització del mas Oliva. Respon que el preu està
entre mil i dos mil euros, pel que fa a la pregunta del cost. L’alcaldessa diu que no han
fet cap propaganda dels quatre anys de govern, no han gastat absolutament res del que
podien gastar. Ës un document que està molt bé i els felicita tothom. Per tant, d’alguna
manera, les aportacions de la gent quedaran no només per a aquest mandat, perquè no
hi ha temps, sinó moltes idees per al proper.

Respecte al mas Oliva respon que tenen el projecte fet i per executar. No només hi ha
les voreres, sinó que hi ha el clavegueram, l’aigua, el gas, la llum, tot l’arbrat del mas
Oliva que l’actual està destrossant l’asfalt. És un projecte que val quatre o cinc milions
d’euros i, per tant, el que faran serà demanar un segon pla de barris i han demanat les
subvencions adequades, perquè no ho hagin de pagar tot els veïns. De moment, el
projecte està fet, el projecte està acabat i estan mirant si algú s’ho ve a mirar. El projecte
del Barri dels Pescadors també està acabat. Aquests són els dos únics projectes que
estan acabats i la resta són projectes que no estan del tot definits.

Com que la senyora Montserrat Mindan insisteix que ha preguntat el preu, l’alcaldessa
diu que no ho sap exactament, potser dos mil o dos mil i escaig d’euros. Costa menys
que el del POUM i el de l’orgull de ser rosinc. L’alcaldessa creu que el de l’orgull de ser
rosinc va valer set mil o vuit mil euros i es va fer el mes de maig.

Del  POUM encara queden caixes i caixes de propaganda i li sembla que eren deu o dotze
mil euros i compararan el cost.

- Pel que fa a la qüestió de la Gola de l’Estany, l’alcaldessa assegura que no pensa
discutir. No juga amb la propietat de la gent. Ha quedat demostrat que el que estan fent
està ben fet i fins que no tanquin i no es vegi exactament el que es diu aquí, el Ministerio
de Medio Ambiente y Medio Rural Marino que va enviar una carta a l’alcaldessa dient:
“Que se remite la comunicación que se detalla al dorso, a efectos que se complete el
expediente que consta en este Servicio Periférico y se practique el trámite de audiencia
previsto en el artículo 84.1. de la Ley de Régimen Jurídico de las Administraciones
Públicas y del Procedimiento Administrativo Común que se realizará, al Ayuntamiento,
Comunidad Autònoma y propietarios colindantes con el deslinde en tramitación una vez
actualizada la relación de interesados.”

Per tant, ens diu que ara, el que estan fent ells és un tràmit d’audiència i el tràmit
d’audiència diu que : “Examinados los informes incorporados al expediente,  y sin
prejuzgar de lo que resulte de la tramitación, se considera que los terrenos que forman
parte de las fincas declaradas de propiedad particular por las OO.MM. de 4 de marzo y 3
de noviembre de 1966, comprendidos entre el deslinde y la antigua zona marítimo-
terrestre, según OM de 31 de octubre de 1964 y la “línia de deslinde” según el plano 2,
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fechado en abril de 2007, del proyecto de deslinde (vértices N-1 a N-20), no reúnen las
características necesarias para ser incluidos en el dominio público marítimo-terrestre, de
acuerdo con la Ley de Costas de 1988.”

L’alcaldessa segueix explicant que fins que el tràmit no estigui acabat, l’Ajuntament està
en mans del Ministeri i demana als presents que no juguem una vegada més amb la
propietat de la gent.

No havent-hi més assumptes a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 20:52 hores, de la
qual cosa en dono fe.

L’ALCALDESSA-PRESIDENTA EL SECRETARI EN GENERAL

Magda Casamitjana i Aguilà Fco. Luís Muñoz Cameo


